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Vragen aan het college over 

SPOREN VAN VERNIELING IN UITGAANSNACHTEN IN 

HENGELOSE BUURTEN 
____________________________________________________________________________________________________________ 

 
Geacht College, 
Afgelopen weekend werd een kastje met defibrillator van de AED aan de Vondelstraat 
gesloopt en vernield1. Helaas staat deze grove vernieling van een levensreddend 
apparaat in deze buurt niet op zichzelf. 
 
Al sinds enige jaren behoort de Vondelstraat tot één van de routes waarop met name in 
de nachten van het weekend (vrijdag op zaterdag en zaterdag op zondag) een spoor 
van vernieling wordt getrokken. Zo worden met regelmaat autospiegels en -ruiten 
vernield, auto's bekrast, komt wildplassen voor en nu is dus blijkbaar ook een dure AED 
defibrillator, een gemeenschappelijk apparaat,  gemolesteerd. 
 
Sinds een nieuw weekend van vernieling in februari jl. hebben bewoners in de 
Vondelstraat zich verenigd om de problemen aan te kaarten en er bij politie en 
gemeente met klem op aan te dringen om deze problemen niet langer te accepteren. 2 
Er heerst echter terughoudendheid in het zelf ter plekke waken en aanhouden van 
mogelijke vandalen, omdat men niet graag zelf met mogelijk agressieve en dronken 
types in de slag wil raken. 
Naast de Vondelstraat worden dergelijke vernielingen op die tijden ook gemeld in de 
andere straten van de Dichtersbuurt en de Johannaweg.  
 
In de jaren 2005 - 2006 is er via een zogenaamd 'nachtwacht' project3 in de omgeving 
van de Schefferlaan door politie in samenwerking met bewoners op een dergelijke 
'uitgaansroute' gesurveilleerd en bekeurd. 
 
Vandaar dat mijn fractie de volgende vragen aan het college wil stellen. 
 

1. Is het college bekend  met de genoemde sporen van vernieling die zich al sinds 
geruime tijd voordoen in de omgeving van de Vondelstraat en de Johannaweg? 

2. Is het college ook bekend of er op andere routes in de nachtelijke uren van het 
weekend zich dergelijk vandalisme voordoet? 

3. Kan het college inzicht geven in de situatie ten aanzien van vernielingen en 
vandalisme sinds 2005 in de omgeving van de Schefferlaan, en de raad 
informeren of de destijds ingezette aanpak gewerkt heeft en hoe de situatie daar 
momenteel is ten aanzien van de genoemde problematiek. 

4. Is het college met mijn fractie van mening dat uitbreiding van de surveillance 
noodzakelijk is op al dergelijke uitgaansroutes waar vandalisme een probleem 
vormt. 

                                                 
1 Vandalen vernielen 'levensredders' TCTubantia 30 maart 2010 
2 Buurtbrief  maart Vereniging Wijkopbouworgaan Dichtersbuurt 
3 http://www.typischeuitgaven.nl/news/18549/Project-Nachtwacht-werpt-vruchten-af 



5. Wat denkt het college te doen aan de problemen in de Vondelstraat 
Johannaweg en volgens welke aanpak? 

6. Welke rol denkt het college dat de bewoners in deze zouden moeten spelen? 
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